
Formandsberetning ved generalforsamling for  
Jacobsmindevej, 24. marts 2010 

 
 
1. Fortove og vedligehold. Snerydning har været ret voldsom i år – udgiftsmæssigt. Vi er 

ikke alene – resten af landet har også lidt, men vores økonomi er trængt. Til gengæld har 
vejen været meget flot, så pengene har da givet lidt gavn. Efter min mening, har vejen 
også været flot i løbet af resten af året, så vores model med vedligehold holder. 
Der er også lidt frostskade på vejen de steder hvor el-ledningerne er gravet ned. Det har 
entreprenøren lovet at udbedre. 

2. Skur ved nummer 16. Bestyrelsen modtog omkring årsskiftet til 2010 tegninger til et skur 
ved nummer 16 og fandt ikke grund til påtale. Byggeri er endnu ikke observeret igangsat. 

3. Bygning på nummer 18b. Grunden er solgt – til Julie og Christian – byggeri ikke startet 
og bestyrelsen har endnu ikke modtaget nogen tegninger til evt. påtale i henhold til 
servitutterne.  

4. Byggeplaner ved nummer 19. DET VAR I 2010, DER KOM GANG I DEN. Fantastisk. 
Den blå container står der stadig. Mon ikke vi vil savne den, når den engang er væk? 
NOOOT! 

5. Carport ved nummer 20a. Bestyrelsen har modtaget tegninger til denne tilbygning og 
har ikke fundet grund til påtale. Vi har ikke observeret igangsætning af byggeri endnu. 

6. Byggeri af nummer 20b. Er nu færdiggjort. Flot og dejligt - tillykke. 

7. Byggeri ved nummer 21a. Det er også færdigt. Meget flot og familien kan vist godt lide 
det. 

8. Opfølgning på opgaver til bestyrelsen fra sidste generalforsamling.  

a. Bestyrelsen vil på næste generalforsamling komme med et forslag til en løbende 
udskiftning af bestyrelsen, så det ikke bliver en samlet udskiftning. 

i. Det sker på denne generalforsamling. 

b. Bestyrelsen blev opfordret til at undersøge, om det er muligt at få malet gule striber 
på Gl. Strandvej ud for Jacobsmindevej, så der ikke bliver så megen parkering, 
som det nu er tilfældet. 

i. Der er ikke mulighed for dette – vi har undersøgt det igen hos 
kommunen og vores mening er, at det aldrig kommer til at ske! 

9. Arrangementer.  

a. Fastelavn – Ja, der blev heller ikke noget fastelavn i 2010,så nu har vi haft fire 
år, uden frysende unger i udklædning. Der er dog blevet væsentlig flere børn 
på vejen, så mon ikke, der kommer noget i 2011? 

b. Vejfest. Alle tiders fest igen i år – formanden vil gerne sige tak til Bente og 
Christian samt Claus og Charlotte i #20 – rigtig dejlig fest – næsten lige så 
god som i 2008. 

 
 
Med venlig hilsen  
 
 
 

Formanden 


